
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 15. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 23

Ministeren bedes redegøre for, hvilket tilsyn der foregår med gårdbiogasanlæggene

m.h.t. tilførsel af energiafgrøder på baggrund af, at maksimumsgrænsen for tilførsel af

energiafgrøder, herunder majs, til biogasanlæg i år er skærpet til 12 vægt-pct. mod hidtil

25 pct. - gældende for det enkelte biogasanlæg. I gårdbiogasanlæg ses en stigende tilfør-

sel af majs – i 2017 på 9 pct. i gennemsnit. Det forekommer på den baggrund sandsyn-

ligt, at der vil være enkelte anlæg, som overstiger de 12 pct. i 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen

formand
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